
 

 

 

SKOLEBESTYRELSEN 

 
19. april 2022 

 
          

Afbud: Juliane, Line, Mads, Maria, Jan 

Pkt. Dagsorden Referat 

1.  
Godkendelse af referat fra mødet  
d. 28. januar 2023 

Godkendt 

2.  Godkendelse af dagsorden Godkendt 

3.  

Siden sidst – ganske kort 
a. SB-formanden. 
b. Elevrådet 
c. Medarbejderne 
d. Kontoret 
e. Skolernes samråd. 
f. Skole og Forældre 
g. ØK 

Formanden: 
- Forårskoncerten var en succes 
 
Elevrådet:  
- Snackautomat til overbygningen kommer om ca. 14 dage 
- Demokratidag afholdt i Herning 8. marts for kommunens elevråd – det var en god dag 
- Røgfri skoledag (ingen snus, røg eller damp tilladt) er blevet drøftet i elevrådet 
- Fælles elevrådet var i København på studietur 14/4. Her deltog næstformand med 
stort læringsudbytte. 
 
Medarbejderne:  
- Trivselsdag med stor fastelavnsfest var en succes 
- Klyngeuge 17 står for døren med forskelligt indhold i de tre klynger 
- Vi er optaget af arbejdet med Meddelelsesbøger, elevsamtaler og skole-hjem samtaler  
- 9. årgang og udtræksfag afsløres 25/4 
- Mobilfri i 7. og 8. klasse, effektueret og fungerer 
- Kommende 0. klasse er blevet offentliggjort (40 elever) 
- Dialogmøder om skoleplanen 2023-24 har været afholdt i løbet af vinteren og foråret 
 
Kontoret: 
- Fagfordelingen er i fuld gang, og herunder beslutning om mulige stillinger (vikariater) 
- Pædagogstilling i SFO opslået 
- Erasmus+projekt og skolebesøg af franskmænd den 19/4 
- Skriftlige prøver for 9. og skriftlige årsprøver for 8. finder sted i starten af maj 
- Valgfagsprøven for 8. årgang: Det er første gang, vi skal afholde denne. 
- Kørsel på specialområdet: Her er der kommunale ændringer – orientering. 
 
Skolernes Samråd: 
Møde i uge 15:  
Oplæg om meddelelsesbøger, skolestart og overgange, projektdage m.m. 
Spændende indlæg med andre perspektiver. 
 
Skole og Forældre:  
Intet til referat 
 
ØK:  
Møde i februar med gennemgang af fagenes budget 
Forventning til regnskabet for 2023 er på et lille plus. 

4.  
Timefordelingsplan  
Godkendelse  

Timefordelingsplanen for 2023-24 blev gennemgået og godkendt. 

5.  

 
Svømning 2023-2024 
Drøftelse af to scenarier og beslut-
ning 

To scenarier blev fremlagt. 
Ifølge Fælles Mål skal man i idræt have ”vandaktiviteter”. Det er ikke skolens ansvar at 
lære elever at svømme. 
Skolebestyrelsen besluttede at fortsætte med det tilbud, vi har i dag. Dog er bussen så 
dyr, at det skal overvejes, om den kan erstattes af fælles gåtur/cykeltur til og fra svøm-
mehallen eventuelt suppleret af transport ved hjælp af forældre. 
Beslutningen evalueres i slutningen af maj 2024. 



 

 

 

6.  

 
Vikardækning – daglig praksis  
Orientering og drøftelse  
  

Gennemgang af princip og eksempler på den daglige praksis omkring vikardækning og 
vikarbeskeder. 

7.  
Input til nyt fra Bestyrelsen 
 

Deadline den 20. i hver måned. Sendes til Inger. 
April: Gitte – forårskoncert, røgfri skole, nye eksamensformer i valgfag, meddelelsesbo-
gen 
Maj: Maria 
Juni: Jens Christian 

8.  Punkter til næste møde 

- Principperne 
 
Mona, Gitte og Xenia har afbud næste gang (16/5) 

9.  Evt. Intet til eventuelt 


